
DG Palermo: Sabatini nie pytał o Balzarettiego
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W ostatnich godzinach pojawiły się w mediach plotki o zainteresowaniu

Romy Federico Balzarettim. Piłkarz chce zostać w Palermo, a jako jedyne

wyjście widzi PSG, jednak z Paryża brakuje sygnałów w tym kierunku. 

 

W Palermo wciąż nie pojawiają się rozmowy nad nowym kontraktem gracza, stąd do

kręgu zainteresowanych, po Lazio i Napoli, dołącza zdaniem włoskich mediów także

Roma, który poszukuje skrzydłowego defensora w związku z ewentualnymi

odejściami Rosiego do Parmy i Jose Angela do Benfici.

 

Portal vocegiallorossa.it postanowił zweryfikować plotki transferowe kontaktując się

z Dyrektorem Generalnym Rosanero, Giorgio Perinettim:

- Jeśli Roma jest zainteresowana Balzarettim, trzeba pytać Sabatiniego. Miałem

spotkanie z Dyrektorem Sportowym Giallorossich, jednak nie dotyczyło ono lewego

obrońcy. Na tą chwilę nie ma więc niczego konkretnego, jednakże wystarczy

poczekać i zobaczyć jak rozwinie się sytuacja.
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